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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over veiligheid bij opslagen van
brandbare vloeistoffen in tanks
(Ingezonden 15 december 2009)

1
Is het waar dat de controle op
veiligheid van Nederlandse opslagen
van brandbare vloeistoffen in tanks
zich heeft beperkt tot
papierencontrole van vergunningen?1

Zo nee, welke controle heeft nog
meer plaats gevonden?

2
Betekenen de door u aangekondigde
zeven verbeteracties2 vooral het
aanpassen van de vergunningen en
overig papierwerk? Zo nee, heeft
door de VROM-Inspectie inmiddels
ook fysieke controle plaatsgevonden?

3
Hoe groot is het risico voor het milieu
en de veiligheid waarover de
VROM-Inspectie rapporteert?3

Waarom acht u dit niet ernstig
genoeg om per direct handhavend op
te treden bij de opslagen?

4
Bent u bereid per direct een
interventieteam op te stellen
bestaande uit inspecteurs van de
VROM-Inspectie en de
Arbeidsinspectie die alle opslagen
fysiek gaan controleren op veiligheid
en of ze voldoen aan de IPPC-richtlijn
(Integrated Pollution Prevention and

Control-richtlijn) voor best
beschikbare technieken? Zo ja, bent u
dan ook bereid de bedrijven of
bedrijfsonderdelen die niet voldoen
aan de verplichtingen voor best
beschikbare techniek te sluiten totdat
de techniek is toegepast? Zo nee,
waarom niet en hoe garandeert u de
veiligheid voor werknemers,
omwonenden en het milieu?

1 Radioprogramma «Dit is de dag»,
11 december 2009.
2 Algemeen Overleg Externe Veiligheid,
10 november 2009.
3 Het zogenaamde «Buncefieldrapport»,
augustus 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer)
(ontvangen 12 januari 2010)

Naar aanleiding van de mij op
15 december 2009 door het lid Poppe
(SP) gestelde vragen over veiligheid
bij opslagen van brandbare
vloeistoffen in tanks, deel ik u mee
dat ik u de antwoorden niet binnen de
gestelde termijn kan aanbieden.
De reden is dat begin januari 2010
een overleg met de sector plaatsvindt
en de uitkomst van dit overleg kan
van invloed zijn op de beantwoording
van de vragen.
Ik hoop u de antwoorden zo spoedig
mogelijk te kunnen aanbieden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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